



## NOTIS SEBUTHARGA

Sebutharga Adalah Dipelawa Daripada Kontraktor - Kontraktor Yang Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Dan Sijil Taraf Bumiputra Serta Berdaftar Lesen Premis Perniagaan Dengan Majlis Daerah Bera Dengan Gred, Kategori Dan Pengkhususan Yang Berkaitan Serta Masih Dibenarkan Membuat Tawaran Pada Masa Ini Bagi Kerja-Kerja Seperti Berikut :-

Bil.	Bil. Sebutharga/ Tajuk Tender	Gred / Kategori / Pengkhususan	Tempat & Tarikh Dokumen Dijual	Harga Dokumen	Tempat, Tarikh & Waktu Sebutharga Ditutup
1.	<b>MDB / KEJ / 28 / 2020</b> Membina Tempat Duduk Berbumbung Di Padang Awam Majlis Daerah Bera, Pahang Darul Makmur..	<b>G2 CE21</b>	Jabatan Kejuruteraan <b>02 November 2020</b> Hingga <b>06 November 2020</b>	<b>RM 20.00</b>	Jabatan Kejuruteraan <b>09 November 2020</b> <b>12.00 Tengahari</b>

Kontraktor Juga Dikehendaki Berdaftar ( Pendaftaran Kontraktor ) Dengan Majlis Daerah Bera Di Mana Bayaran Pendaftaran Adalah RM100.00 Bagi Pendaftaran Baru Atau RM50.00 Bagi Pembaharuan.

Borang Sebutharga Akan Dikeluarkan Kepada **Pemilik Lesen** Yang Sah Sahaja. Kontraktor Dikehendaki Membawa (**Salinan Asal**) Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Taraf Bumiputra, Sijil Suruhanjaya Tenaga ( Bagi Kerja Elektrik ), Lesen Perniagaan Majlis Daerah Bera Dan Patil Lesen Atau Apa-Apa Yang Boleh Membuktikan Telah Berdaftar Perniagaan Dengan PBT Masing-Masing. Satu Salinan Fotostat Sijil-Sijil Berkenaan Juga Perlu Dikemukakan Semasa Pendaftaran.

Semua **Borang Sebutharga** Yang Telah Dilengkapkan Hendaklah Dimasukkan Ke Dalam Sampul Surat Bersaiz A4 Serta Ditulis No. Rujukan Sebutharga Di Penjuru Sebelah Kanan Sampul Surat Dan Dimasukkan Ke Dalam Peti Sebut Harga Di Jabatan Kejuruteraan, Majlis Daerah Bera.. Bagi Kerja – Kerja Gred G2 Kontraktor Hendaklah Menyertakan **Penyata Bank Tiga ( 3 ) Bulan Terakhir**.

bp ( Asnor Azrin Bin Abd. Asis )  
Ketua Jabatan Kejuruteraan Dan Bangunan  
Majlis Daerah Bera.  
Tarikh : 28/10/2020

s.k : - CIDB Cawangan Pahang.  
- Persatuan Pemborong Cawangan Bera

- PPK Cawangan Pahang  
- Jawatan Kuasa Pembuka Sebutharga